



AVIS PUBLIC

PUBLIC NOTICE

AVIS PUBLIC est par les présentes donné par la soussignée que le règlement ci-après :

PUBLIC NOTICE is hereby given by the undersigned that the following by-law:

REGLEMENT NO PPCMOI-2018-56 SUR LES PROJETS PARTICULIERS DE CONSTRUCTION, D'OCCUPATION OU DE MODIFICATION D'UN IMMEUBLE

BY-LAW NO. PPCMOI-2018-56 CONCERNING SPECIFIC CONSTRUCTION, ALTERATION OR OCCUPANCY PROPOSALS FOR AN IMMOVABLE

a été adopté par le conseil municipal de la Ville de Kirkland à la séance ordinaire du 9 juillet 2018 et est entré en vigueur le 10 août 2018, conformément aux dispositions de la *Loi sur l'aménagement et l'urbanisme* (RLRQ, c. A-19.1), date à laquelle le certificat de conformité a été émis par la Ville de Montréal.

was adopted by the municipal council of the Town of Kirkland at the regular sitting held on July 9, 2018 and came into force on August 10, 2018, in accordance with the provisions of the *Act respecting land use planning and development* (CQLR, c. A-19.1), at which date the certificate of conformity for this by-law was issued by the City of Montreal.

Le règlement ci-haut mentionné est maintenant déposé au bureau de la greffière à l'hôtel de ville situé au 17200, boulevard Hymus, Kirkland, où tous les intéressés peuvent en prendre connaissance.

The above-mentioned by-law is now deposited at the Town Clerk's office at the Town Hall, located at 17200 Hymus Boulevard, Kirkland, where all interested parties may take cognizance thereof.

DONNÉ à Kirkland, ce 22^e jour d'août 2018.

GIVEN at Kirkland, this 22nd day of August 2018.

Martine Musau, avocate/Attorney
Greffière et directrice des affaires juridiques/Town Clerk and Director of Legal Affairs